



سياسة طلب الانتقال إلى صيدليات المجتمع

حق الانتقال:

يحق للطالب والطالبة الانتقال إلى صيدليات المجتمع مرة واحدة خلال سنة الامتياز، بشرط وجود سبب مقنع للانتقال وبعد قضاء فترة مقبولة في مقرهم الحالي. ومع ذلك، تتطلب بعض المقرات التدريبية فترة محددة وإجبارية، ولا يُسمح بالانتقال منها إلا بعد إكمال الفترات المحددة، وهي:

- مستشفى النساء والأطفال: بعد إكمال 6 دورات تدريبية.
- مدينة الملك عبدالله الطبية: بعد إكمال 6 دورات تدريبية.
- مستشفى شرق جدة: بعد إكمال 4 دورات تدريبية.
- مستشفى الملك فهد العام في جدة: بعد إكمال 4 دورات تدريبية.
- مدينة الملك عبدالعزيز الطبية: يجب إكمال الفترة التدريبية الكاملة.
- مستشفى الملك فهد للقوات المسلحة: يجب إكمال الفترة التدريبية الكاملة.

نموذج الانتقال:

يجب على الطالب والطالبة تعبئة نموذج الانتقال، والحصول على الموافقات اللازمة من مشرفي التدريب في المقر الحالي، مع إبلاغ المشرف الجامعي.



رابط تقديم الطلب:

يتم تقديم طلب الانتقال عبر الرابط التالي:

<https://forms.office.com/r/f2CAAtK6TBQ>

مهلة تقديم الطلب:

يجب تقديم طلب الانتقال قبل موعد بداية التدريب بثلاثة أسابيع على الأقل لضمان معالجة الطلب في الوقت المناسب.

التزام الطالب:

يتعهد الطالب أو الطالبة بتأمين مقر تدريبي آخر بعد انتهاء الدورة التدريبية في صيدليات المجتمع، لضمان استمرارية التدريب خلال سنة الامتياز.

رئيس وحدة الامتياز
عبدالله سمير الشمري

المرفقات:

التاريخ:

الرقم:



Policy for Transfer to Community Pharmacies

Right to Transfer:

Students are allowed to transfer to **community pharmacies once** during the internship year, provided that there is a **valid reason** for the transfer and after spending a reasonable period at their current training site. However, some training sites require a mandatory and fixed period, and transfer is only allowed after completing the required rotations:

- **Maternity and Children's Hospital:** After completing 6 rotations.
- **King Abdullah Medical City - Makkah:** After completing 6 rotations.
- **East Jeddah Hospital:** After completing 4 rotations.
- **King Fahd General Hospital in Jeddah:** After completing 4 rotations.
- **King Abdulaziz Medical City:** Full training period must be completed.
- **King Fahd Armed Forces Hospital:** Full training period must be completed.

Transfer Form:

The student must fill out the **transfer form** and obtain the required approvals from the current training supervisors, along with notifying the **university supervisor**.

Submission Link:

Transfer requests must be submitted through the following link:

<https://forms.office.com/r/f2CAAtK6TBQ>



Request Deadline:

Transfer requests must be submitted **at least three weeks** before the start of the training to ensure timely processing.

Student Commitment:

The student must **secure another training site** after completing the rotation at the community pharmacy to ensure the continuity of training during the internship year.

Head of Internship Unit

Abdullah Sameer Alshammari